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محمد جواد عسکری:

تامین امنیت غذایی با بهره گیری از تمامی ظرفیت ها و توانمندی های داخلی
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای اسلامی برای پیگیری مسائل و مشکلات شرکت های دانش بنیان فعال

بخش کشاورزی در سطوح استانی و ملی قول مساعدت داد.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت گزارش خبر، محمد جواد عسکری در پنجمین نشست شرکت های دانش بنیان فعال بخش کشاورزی این
استان در سال 1402 گفت: هرآنچه مسائل و مشکلات است را پیگیری خواهیم کرد و تلاش می کنیم منجر به نتایج مطلوب مد نظرمان بشود.

نماینده مردم داراب و زرین دشت در مجلس شورای اسلامی با اذعان به اینکه نگاه و رویکردش دنبال کردن مسائل و مشکلات حوزه های مختلف بخش
کشاورزی است، تصریح کرد: اگر همه دغدغه مند حرکت کنیم قطعا مشکلات حل و فضا برای انجام کارها مهیا خواهد شد؛ باید شرایط و ظرفیت های

موجود را بالفعل کرد.

عسکری با اذعان به اینکه در برخی از بخش ها به دلایلی نتوانسته ایم به خوبی عمل کنیم، اظهار کرد: در بسیاری از موارد موضوع محدودیت های
اعتباری مطرح می شود، من هم این را تائید می کنم اما خیلی مواقع با نبود بودجه هم می توان کارها را پیش برد، با یک فضای همدلی و کمک

همگانی می توانیم شرایط را تغییر دهیم.

او با تاکید بر اینکه باید از تمامی ظرفیت ها و توانمندی های داخلی در راستای تامین امنیت غذایی استفاده کنیم، ابراز کرد: اگر نتوانیم در قالب یک
نقشه راه با زمان بندی کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت حرکت کنیم بی شک و قطعا در مسیر تامین امنیت غذایی ضربه خواهیم خورد.

وی با بیان اینکه تا کنون نتوانسته ایم از ظرفیت های بخش کشاورزی در کشور های پیرامونی برای سرمایه گذاری استفاده کنیم، اضافه کرد: کشت های
فرا سرزمینی، فعال نمودن سیستم های بخش کشاورزی و انتقال تکنولوژی های نوین از جمله ظرفیت هایی بخش کشاورزی است که باید به آن

بپردازیم.


